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P r o t o k ó ł   
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 18 czerwca 2019 

roku pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej 

Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 18 czerwca  2019 r. swoją obecność odnotowało  

5 członków Komisji.  Nieobecny na posiedzeniu Komisji był Radny p. Stanisław Dylewski 

( lista obecności w załączeniu do protokołu ).  
 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na VIII sesję Rady Miasta;  

3. Sprawy różne.  

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

2. Dyrektor MOSiR – p. Bartłomiej Pieńkowski; 

                   

AD. 1 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska dokonała otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 18 czerwca 2019 r.. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przyjęty  

w głosowaniu jawnym.  

Jednogłośnie 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na VIII sesję Rady Miasta; 

 

Projekty uchwał: 

 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka za 

2018 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 r.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji 

chciałby zabrać głos w powyżej wskazanym temacie.  
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Radna p. Renata Trojanowska odnosząc się do tematu dyskusji wyraziła zdanie, że  

w przedłożonym sprawozdaniu nie zostało zawarte to co dokładnie zostało wykonane. Radny 

zwróciła uwagę, że nie twierdzi, że powyższe informacje nie odzwierciedlają rzeczywistości 

jednocześnie wyrażając opinię, że nie zostały one opisane tak jak trzeba.  

 

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że skierował na poprzednim posiedzeniu 

Komisji pytania dotyczące Regulaminu MOSiR. Radny poinformował również, że otrzymał 

on w odpowiedzi na powyższą prośbę w/w regulamin.  

 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że jeżeli są jakieś pytania 

co do regulaminu postara się on udzielić odpowiedzi.  

 

Radny p. Bogusław Konrad  poinformował, że zwrócił on uwagę na dwa działające 

kluby sportowe o podobnej nazwie. Radny wyjaśnił, że ma on na myśli Klub Sportowy 

„Sokół” i „Sokoły”.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że powyższy twór powstał 

kiedy powstała nowa dyscyplina sądowa trzy na trzy. Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że  

w powyższym klubie sportowym jest oddzielny zarząd, który sam się gospodaruje informując 

jednocześnie, że budżet klubu jest niewielki i wynosi do 5 tys. zł. dotacji.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu funkcjonowania klubu sportowego 

„Sokół” zwrócił uwagę na kwestię dotyczącą transportu. Radny zauważył, że z przedłożonej 

dokumentacji wynika, że koszt transportu wynosi 99 630,00 zł. Radny wyraził zdanie, że jest 

to bardzo wysoka kwota niespełna 100 tys. zł.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odnosząc się do powyższej kwestii 

poinformował, że jeżeli chodzi o kwestie finansowe to odpowiedzialne są za nie kluby 

sportowe. Dyrektor MOSiR zwrócił uwagę, że aby uzyskać odpowiedź w powyższym 

zakresie należy skierować swoje pytanie poprzez wydział do Prezesów poszczególnych 

Klubów Sportowych.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu zwrócił uwagę, że powyższe 

informacje mają znaczenie podczas podejmowania uchwały dotyczącej określenia dyscyplin 

kluczowych ponieważ wiąże się to z określonym środkami finansowymi. Radny przypomniał, 

że na chwilę obecną do dyscyplin kluczowych należą koszykówka, piłka oraz lekkoatletyka. 

Radny zapytał czy dobrze pamięta, że dotacja dla piłkarzy i koszykówki wynosi 150 tys. zł. 

rocznie natomiast dla lekkoatletyki 80 tys. zł.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że koszykarze seniorzy 

otrzymują dotację 150 tys. zł., 150 tys. zł. wynosiła również dotacja na KS, 60 tys. zł. 

wynosiła dotacja na akademię piłkarską oraz na LKS Ostrwianka informując jednocześnie, że 

ma on dwie sekcje wobec czego o szczegóły należałoby zapytać w zarządzie.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy Dyrektorowi MOSiR znana jest sytuacja 

programu „Klub”. Radny poinformował, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że 
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klub sportowy UOLKA z w/w progrmau otrzymał dofinansowanie w kwocie 15 tys. zł. Radny 

zwrócił uwagę, że powyższą dotacje otrzymały również dwa inne kluby sportowe.  

 Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że tak. Dyrektor MOSiR 

poinformował, że br. w/w dotacji nie otrzymał Klub Sportowy LKS Ostrwianka. Dyrektor 

MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że ciekawostką jest, że nie została podana 

żadna przyczyna formalna. Dyrektor MOSiR wyraził zdanie, że należałoby się przyjrzeć za co 

w złożonych wnioskach przyznawana jest dodatkowa punktacja. Dyrektor MOSiR  

p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że pierwszy raz zostały odrzucone wnioski, które 

zostały złożone poprawnie. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że 

kluby sportowe coraz częściej wnioskują o dodatkowe środki a co za tym idzie również coraz 

częściej pozyskują środki.  

Radny p. Bogusław Konrad odnosząc się do powyższej poruszonych kwestii wyraził 

przekonanie, że nad w/w materiałem będzie jeszcze podejmowana dyskusja przy planowaniu 

budżetu miasta na rok kolejny. Radny nawiązując do tematu obowiązującej na chwilę obecną 

uchwały dotyczącą wspierania dyscyplin kluczowych zapytał czy w/w uchwała wygasa  

w 2020 roku.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że tak. Dyrektor MOSiR 

poinformował, że miasto poszło za przykładem Opola, które jako pierwsze określiło 

możliwość zawierania umów wieloletnich. Dyrektor MOSiR zwrócił uwagę, że co roku kluby 

sportowe borykały się z problemem, że nie mogły zacząć działalności od stycznia w ramach 

dotacji. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że w związku  

z powyższym podjęte zostały właściwe działania w rezultacie czego cztery kluby sportowe 

mają podpisane umowy wieloletnie.  

Radny p. Bogusław Konrad zauważył, że uchwała w powyżej wskazanym zakresie 

wygasa w końcówce roku 2020 w związku z czym jeszcze przez cały 2020 rok będzie ona 

obowiązywała.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odnosząc się do powyższej poruszonej 

kwestii wyjaśnił, że uchwała obowiązuje jeszcze cały czas natomiast nie obowiązuje umowa.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że w/w uchwała obowiązuje na lata 2018 

– 2020. Radny zauważył, że w związku z powyższym chcąc aby w dalszym ciągu ona 

obowiązywała musi zostać podjęta nowa uchwała, która zostanie powielona i jeszcze raz 

przyjęta bądź zmieniona. Radny zapytał czy planowane jest dopisanie nowych dyscyplin 

sportowych czy zmodyfikowanie obowiązującej na chwilę obecną uchwały. Radny  

w następnej kolejności poinformował, że w jednym z posiedzeń Komisji uczestniczył  trener 

Klubu Sportowego UOLKA, który przedstawił swoje argumenty. Radny w związku  

z powyższym zapytał jak w perspektywie podejmowania nowej uchwały można by rozwiązać 

problem ciężarów. Radny zwrócił uwagę, że powyżej wskazany klub sportowy odnosi 

sukcesy nie tylko ogólnopolskie.  
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Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że powyższy temat 

poruszony był niejednokrotnie podczas Rady Sportu. Dyrektor MOSiR wyraził zdanie, że nie 

stawiałby on sportu podnoszenia ciężarów jako sportu dyscyplin kluczowych. Dyrektor 

MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski uzasadnił swoje powyższe stanowisko tym, że w/w sport 

nie jest sportem masowym jednocześnie zwracając uwagę, że jest on bardzo kontuzyjny. 

Dyrektor MOSiR poinformował, że wspierany jest ona na tyle na ile jest to możliwe biorąc 

pod uwagę świadomość, że jest on dla niektórych osób również formą rozwoju. Dyrektor 

MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że powyższa opinia jest jego własną opinią. 

Dyrektor MOSiR poinformował również, że przez jakiś czas sam również trenował ciężary  

i nie wspomina on dobrze reakcji swojego organizmu wysiłek związany z trenowaniem tej 

dyscypliny sportu.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy wspieranie danej dyscypliny sportu zależy od 

tego czy jest ona masowa czy też nie.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że klub sportowy UOLKA 

nie prowadzi dyscypliny sportu, która jest widowiskowa i pokazywana podczas wielu imprez. 

Dyrektor MOSiR zauważył, że można obejrzeć piłkarzy, koszykarzy i wiele innych dyscyplin 

informując jednocześnie, że nie ma w tym dyscypliny podnoszenia ciężarów. Dyrektor 

MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wyraził nadzieje, że na nowo oddanym obiekcie będzie 

możliwe również obejrzenie lekkoatletów.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu uczestnictwa w klubach sportowych 

na terenie miasta zawodników z obszaru miasta. Radny poinformował, że z posiadanych 

informacji wynika, że w klubach sportowych znajduje się 707 zawodników w czym 510  

z terenu miasta a 197 spoza terenu miasta. Radny zapytał jaka jest szansa na zawarcie 

porozumienia z gminami, z których pochodzą sportowcy na pokrycie  kosztów związanych  

z ich uczestnictwem w zawodach, obozach itp.   

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że poruszony przez radnego 

temat zaczął powoli się przewijać. Dyrektor MOSiR poinformował, że początkowo zaczęło 

się od stypendiów sportowych. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wyjaśnił, że  

z chwilę rozpoczęcia prac nad procedowaniem uchwały o stypendiach sportowych okazało 

się, że jest coś takiego jak kryterium mieszkańca.  Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że mowa jest  

o tym, że wielu uczestników klubów sportowych zajmuje znaczące miejsca przynosząc 

chlubę miast jednak nie mogą otrzymać stypendiów ponieważ nie są mieszkańcami miasta. 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że w związku z powyższym wiele 

z wniosków przekierowanych zostało do Urzędów Gmin informując jednocześnie, że do 

Urzędu Gminy Ostrów Mazowiecka w pierwszym roku przekierowane zostało 22 wnioski. 

Dyrektor MOSiR zwrócił uwagę, że w kolejnym roku taka sytuacja już nie miała miejsca. 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wyraził zdanie, że dobrym działaniem byłoby 

gdyby gminy zadbały chociaż stypendialnie o swoich członków klubów poprzez 

dofinansowanie chociaż wyjazdów czy obozów.  

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że wnioskował on o to aby informacja  

w tym zakresie przekazana została wójtom podczas Międzygminnego Związku Ziemia 
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Ostrowska. Radny wyraził przekonanie, że aby podjąć skuteczne działania uprzednio 

potrzebna jest właściwa rozmowa. Radny wyraził opinię, że na chwilę obecną jest dobry 

moment na podjęcie dyskusji w/s uzasadniając to tym, że po wakacjach rozpoczną się prace 

nad planem budżetu na 2020 rok.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski nawiązując do powyższego tematu 

dyskusji poinformował, że zachęcał on również Starostw Powiatu do spotkania z udziałem 

wójtów celem poruszenia powyższego tematu. Dyrektor MOSiR wyraził nadzieję, że 

rozmowa w powyższym zakresie się odbędzie.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu funkcjonowania MOSiR wyraził 

zdanie, że w MOSiR powinny zostać zatrudnione osoby na stanowisku trenera z różnych 

dyscyplin sportowych.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że na chwilę obecną  

w MOSiR na etacie zatrudniony jest wyłącznie jeden instruktor. Dyrektor MOSiR następnie 

wyjaśnił strukturę zatrudnienia pracowników prowadzących zajęcia. Dyrektor MOSiR  

p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że na chwilę obecną dramatycznie przedstawia się 

sytuacja zatrudnienia ratowników. Dyrektor MOSiR zwrócił uwagę, że w najbliższym czasie 

wzrostowi ulegną wynagrodzenia ratowników ze względu na braki kadrowe w tym zakresie 

przejawiające się na terenie całego kraju. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski 

poinformował, że oferty dla ratowników w sezonie wzrastają do kwoty 6 tys. zł. miesięcznie. 

Dyrektor MOSiR zwrócił uwagę, że z 9 etatowych ratowników zostało zaledwie 4 informując 

jednocześnie, że zatrudnianie są w tym celu osoby na umowę zlecanie z sąsiednich 

samorządów ( Zambrów, Ostrołęki, Wysokiego Mazowieckiego). Dyrektor MOSiR  

p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że nie chciałby on wchodzić w konflikt z klubami 

sportowymi i zatrudniać instruktorów w zakresie zajęć, które one prowadzą.  

Radny p. Paweł Pecura nawiązał do tematu finansowania zewnętrznego klubów 

sportowych. Radny zwrócił uwagę, że przystępując do pozyskania środków w ramach 

dofinansowania zewnętrznego klub sportowy musi określić w składanym wniosku swój wkład 

własny. Radny wyraził zdanie, że często może być to czynnikiem odstraszającym klub do 

przystąpienia o pozyskanie środków. Radny poinformował, że w związku z powyższym 

niektóre samorządy zabezpieczają środki w budżecie miasta celem zabezpieczenia ich na 

wkład własny dla organizacji pozarządowych. Radny wyraził opinię, że powyższe działanie 

jest motywujące.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że rozumie on założenie 

idei przedstawionej powyżej przez radnego. Dyrektor MOSiR poinformował, że podjął on 

próby szkolenia przy składaniu wniosków w programie „klub”.  Dyrektor MOSiR  

p. Bartłomiej Pieńkowski wyraził zdanie, że być może jest to odpowiednia droga informując 

jednocześnie, że na chwilę obecną tych programów nie jest wiele. Dyrektor MOSiR wyjaśnił, 

że kluby sportowe przy składaniu powyższych wniosków ratują się wkładem własnym  

w postaci wolontariatu. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że myślał 

on nad utworzeniem w przyszłości centrum wsparcia dla stowarzyszeń. Dyrektor MOSiR 

zwrócił uwagę, że wymaga to jednak dużego nakładu pracy. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej 
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Pieńkowski zauważył, że jednak pojedyncze kluby sportowe podejmują działania w zakresie 

prowadzenia działalności gospodarczej.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu przeprowadzenia szkolenia dla 

nauczycieli z terenu miasta w zakresie uzyskania uprawnień do prowadzenia rajdów 

rowerowych. Radny przypomniał, że sygnalizował on już powyższą sprawę wcześniej. Radny 

poinformował, że firma zajmująca się prowadzeniem szkoleń w powyższym zakresie aby 

przeprowadzić w/w szkolenie wymaga liczby 12 uczestników.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że skoro przepisy prawa 

będą wymagać uzyskania uprawnień w/w zakresie droga dla wydziału oświaty w tym zakresie 

jest otwarta.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do powyższego tematu dyskusji 

poinformowała, że zgłaszane przez radnego uwagi zostały przekazane do właściwego 

merytorycznie wydziału.  

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że z posiadanych przez niego informacji 

wynika, że powyższe szkolenie jest szkoleniem dwu dniowym. Radny zwrócił uwagę, że  

w związku z powyższy znacznie utrudnia to wzięcie udziału w/w szkoleniu zaplanowanym  

w Węgrowie.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy Dyrektor MOSiR mógłby wziąć pod 

uwagę zmianę formy sprawozdanie z działalności MOSiR w części dotyczącej finansów. 

Radna zwróciła uwagę, że porównując rok 2017 i 2018 widoczny jest znaczy wzrost 

dochodów jak również bardzo duży wzrost wydatków. Radna nawiązując do tematu 

wydatków i dochodów z sauny zwróciła uwagę na bardzo nie proporcjonalne kwoty z tym 

związane.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że powyższy zapis dotyczy 

sauny w budynku MOSiR przy ul. Warchalskiego. Dyrektor MOSiR poinformował, że  

z powyższego obiektu korzysta bardzo nie wiele osób. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej 

Pieńkowski wyjaśnił, że przeprowadzony remont dotyczył natomiast sauny znajdującej się  

w budynku przy ul. Trębickiego. Dyrektor MOSiR zauważył, że na chwilę obecną wszelkie 

usługi znacznie zdrożały.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do tematu zwiększenia wydatków zapytała 

jaki jest powód powyższego wzrostu.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że przede wszystkim ma to 

związek z kosztami pracowniczymi. Dyrektor MOSiR poinformował, że pomimo zwiększenia 

kosztów jeszcze nie została osiągnięta taka sytuacja, która byłaby przez pracowników 

oczekiwana. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że w strukturze 

zatrudnienia MOSiR pracowników na najniższych szczeblach płacowych jest bardzo dużo. 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wyjaśnił, że zwiększenie zatrudnienia w dużej 

mierze wiąże się z utrzymaniem obiektu boiska – lodowiska. Dyrektor MOSiR poinformował, 

że myśli nad ożywieniem w/w obiektu latem poprzez utworzenia miejsca do jazdy na rolkach. 
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Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że na chwilę obecną prowadzone 

są zakupy inwestujące mające na celu utrzymanie lodowiska, które powodują wzrost kosztów. 

Dyrektor MOSiR poinformował, że w minionym roku zakupiona została maszyna do 

czyszczenia, które koszt zakupu wynosił 230 tys. zł. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej 

Pieńkowski zauważył, że jeden tego rodzaju zakup wynosi tyle co dochód z całego sezonu. 

Dyrektor MOSiR poinformował, że w br. trwają przymiarki do prac remontowych kręgielni. 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że jest to jedne z dwóch obiektów 

w MOSiR, który może zarabiać.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązała do kwestii energii elektrycznej. Radna 

zapytała czy Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski sam podpisuje umowę z dostawcą 

energii czy może miasto poprzez przetarg wyłania dostawcę dla wszystkich jednostek.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska opowiedziała, że MOSiR włączony jest do 

ogłaszanego postępowania przetargowego w tym zakresie.  

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że istnieje możliwość 

negocjowania swoich przyłączy informując jednocześnie, że MOSiR posiada własną stację 

transformatorową. Dyrektor MOSiR poinformował, że planuje również rozbudowanie sieci  

w Ogródku.  Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że kolejnym 

planowanym działanie będzie fakturowanie i sprzedawania energii elektrycznej.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu Ogródka Jordanowskiego zwrócił 

uwagę na kwestie nadmiernego oświetlenia. Radny poinformował, że wielokrotnie 

sygnalizował powyższą uwagę.  

 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że gdy ogródek był mniej 

oświetlany były sygnały, że jest za ciemno.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że na chwilę obecną o godzinie 20.00 czy 

21.00 jest jeszcze widno a już palą się wszystkie lampy.  

 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że lampy oświetleniowe 

zaprogramowane w zależności od zmierzch a nie według godzin.  

 

Radna p. Renata Trojanowska odnosząc się do tematu energii elektrycznej wyraziła 

zdanie, że koszmarem są stawki cenowe proponowane przez firmy zaopatrujące w energię 

elektryczną. Radna uzasadniał swoją opinię tym, że proponowane stawki powodują wzrost 

kosztów dwukrotnie. 

 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odnosząc się do tematu dyskusji 

poinformował, że stawki cenowe zaproponowane w minionym roku spowodowały zrost 

kosztów MOSiR o 300 tys. zł.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że w najbliższym czasie miasto czekają 

duże wydatki a co za tym idzie również duże kredyty. Radny zwrócił uwagę, że w związku  

z powyższym każde zaoszczędzone pieniądze stanowią mniejszy kredyt dla miasta. 
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Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski nawiązując do tematu kosztów 

związanych z funkcjonowanie MOSiR zwrócił uwagę, że największe koszty generuje system 

uzdatniania wody. Dyrektor MOSiR poinformował, że rozważana jest możliwość 

zainwestowania w fotowoltaikę poprzez pozyskanie w tym zakresie środków zewnętrznych. 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski zwrócił uwagę, że istnieje również możliwość 

odzyskania wód odprowadzanych na rzecz energii cieplnej.  Dyrektor MOSiR zauważył, że 

energia cieplne również będzie drożeć. Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski 

poinformował, że jednak wdrożenie w/w systemu są to bardzo duże koszty.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał gdzie odprowadzana jest woda.  

 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że woda odprowadzana jest 

do deszczówki.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał w rezultacie woda odchodzi do oczyszczalni.  

 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że tak. Dyrektor MOSiR 

zwrócił uwagę, że na rynku jest wiele nowych rozwiązań technicznych mających za zadanie 

obniżyć koszty. Dyrektor MOSiR poinformował, że są one powoli w miarę możliwość 

wprowadzone celem obniżenia kosztów funkcjonowania MOSiR jednocześnie zwracając 

uwagę, że zakup ich również kosztuje.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu dochodów z czynszu 

wyjaśniła, że zostały one zaplanowane według lat ubiegłych. Skarbnik Miasta poinformowała, 

że ostatnia podwyżka czynszów miała miejsce w 2010 roku.  

 

Radna p. Renata Trojanowska zwrócił uwagę na kwestię dotyczącą zaległości 

czynszowych. Radna zauważyła, że w kwota w sprawozdaniu finansowym a raporcie są 

zupełnie inne. Radna zapytała z czego wynika powyższa rozbieżność.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że jest to niemożliwe informując 

jednocześnie, że zadłużenie jest jedno. Skarbnik Miasta przypomniała, że radni pytali również 

o przyczyny wzrostu zadłużenie z czym jest to związane. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że 

zadłużenie zwiększa się z uwagi na nieopłacenie przez najemców czynszów zaległych  

w stosunku do których prowadzone były postępowania egzekucyjne lecz egzekucja jest 

nieskuteczna z powodu niewypłacalności. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że ma to również związek z nieopłaceniem czynszów bieżących i dotyczy 28 

osób trwale zadłużonych na kwotę 208 tys. zł. Natomiast podjęte działania przez komornika 

zostały umorzone ze względu na nieściągalność.  

 

Radna p. Renata Trojanowska zapytała gdzie w związku z powyższym jest błąd.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że prawidłowy zapis na pewno 

jest w sprawozdaniu finansowym natomiast możliwa pomyłka jest w raporcie. 

 

Radna p. Renata Trojanowska zapytała o kwestię związaną z dotacjami na dwie duże 

inwestycje Jatki i Kulturę pod napięciem. 

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że klasyfikacja jest właściwa 

natomiast wszystkie kwestie wyjaśniane są na bieżąco z MJWPU.  
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Radna p. Renata Trojanowska odnosząc się do tematu inwestycji Jatki i Kultura pod 

napięciem zwróciła uwagę, że zarówno w Rb-28, części opisowej i raporcie zostały zawarte 

inne kwoty. Radna wyraziła zdanie, że rozbieżność kwot zawarta w powyższych zapisach jest 

zupełnie niezrozumiała.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że w związku z powyższym 

postara się jeszcze zweryfikować powyższe dane. 

 

Radna p. Renata Trojanowska odnosząc się do poruszonej przez siebie kwestii różnic 

w zapisach zwróciła uwagę, że pomiędzy Rb – 28 a częścią opisową nagle znika 28 689, 62 

zł. Radna wyjaśniła, że powyższy zapis dotyczy wydatków na Jatki. Radna zwróciła uwagę, 

że co dziwniejsze czytając i podliczając kwoty zawarte w raporcie powyższą kwotę nagle 

można znaleźć. Radna wyraziła zdanie, że niezrozumiałe jest wykonanie zagospodarowania 

ternu wokół Jatek poza kwotą dotacji. Radna wyraziła opinię, że z reguły składane wnioski 

obejmują również zagospodarowanie terenu w obrębie budynku objętego dotacją. Radna 

zwróciła uwagę, że to samo dotyczy również inwestycji Kultura pod napięciem.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał ile w rezultacie kosztowało zagospodarowanie 

ternu w obrębie budynku Jatki.  

 

Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do kwestii dotyczącej raportu zwróciła 

uwagę, że obejmuje on zapis dotyczący odzyskania prawie 300 tys. zł. z alimentów. Radna 

zauważyła, że w innym dokumencie widnieje natomiast zapis, że powyższa kwota wynosi 78 

tys. zł.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że kwota uzyskania z alimentów 

wynosi 78 tys. zł. 

 

Radna p. Renata Trojanowska wyraziła przekonanie, że osoba pisząca raport o stanie 

miasta pochwaliła się kwotą nienależnie pobranych świadczeń łącząc ją razem z kwota 

odzyskaną z alimentów. Radna zauważyła, że są to jednak dwie odrębne kwestie, które nie 

powinny być razem łączone. Radna wyraziła, że trzy przytoczone powyżej dokumenty 

przedstawiają to samo jednak w każdym jest coś zupełnie innego.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że dokumentem właściwym jest 

na pewno sprawozdanie. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zwróci 

uwagę na to aby zachowana została zgodność pomiędzy powyższą dokumentacją.  

 

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy Raport o stanie miasta sporządzany jest przez 

jedną osobę czy też przez wiele osób. 

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do powyższego pytania radnego 

odpowiedziała, że każda jednostka sporządza raport we własnym zakresie.  

 

Radny p. Waldemar Pałys odnosząc się do powyższej wypowiedzi Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska zwrócił uwagę, że właśnie stąd mogą wynikać rozbieżności.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania 

w omawiany projekcie uchwały. W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca 
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Komisji p. Ewa Orzechowska poddała pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały 

w przedłożonym kształcie.  

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 

Mazowiecka za 2018 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązała do tematu planowanej 

realizacji inwestycji ul. Żale. Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że wykonawcą 

powyższej inwestycji jest Gmina Ostrów Mazowiecka natomiast miasto dołącza się do 

wykonania powyższej inwestycji na podstawie porozumienia. Przewodnicząca Komisji  

p. Ewa Orzechowska w następnej kolejności zwróciła uwagę na realizowaną inwestycję ul. 

Kawaleryjskiej. Przewodnicząca Komisji zauważyła, że z przedstawionych materiałów 

wynika, że w/w inwestycja ma zostać zrealizowana do listopada br. Przewodnicząca Komisji 

p. Ewa Orzechowska w następnej kolejności zwróciła uwagę na kwestię planowanej 

inwestycji ul. Kościuszki. Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że z przedstawionych 

informacji wynika, że został ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy w/w zakresie.  

 

Radny p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu planowanej inwestycji ul. Kościuszki 

poinformował, że odbyło się już postępowanie przetargowe w powyższym zakresie. Radny 

zwrócił uwagę, że najbardziej korzystną ofertę złożyła firma Ostrada informując 

jednocześnie, że powyższy oferent zmieścił się w kwocie przeznaczonej na realizację w/w 

inwestycji zarezerwowanej w budżecie miasta.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jak jest szacowana całkowita kwota przeznaczona 

na realizację w/w inwestycji.  

 

Radny p. Paweł Pecura odpowiedział, że kwota zaplanowana w budżecie miasta na 

realizację powyższej inwestycji wykosi 4,5 mln. zł. natomiast firma Ostrada złożyła ofertę na 

kwotę 4 mln. 200 tys. zł.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jaka jest przewidywana wysokość uzyskania 

dofinansowania.  

 

Radny p. Paweł Pecura odpowiedział, że wysokość możliwego do uzyskania 

dofinansowania uzależniona jest od wskaźnika zamożności gminny.  

  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy wiadomym jest kiedy 

zostaną ogłoszone wyniki konkursu.  

 

Radny p. Paweł Pecura odpowiedział, że prawdopodobnie w lipcu br.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązała do tematu realizowanej 

inwestycji ul. Łącznej. Przewodnicząca Komisji zauważyła, że na realizację w/w inwestycji 

uzyskane zostało dofinansowanie i na chwilę obecną w/w ulica znajduje się w budowie. 
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że prace związane  

z realizowaną inwestycją ul. Modra, Bielska, Cyprysowa idą pełna para. Przewodnicząca 

Komisji poinformowała, że odbiór powyższej wskazanej inwestycji przypada w miesiącu 

październiku br. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zauważyła, że z powyższej 

informacji wynika, że ul. Na polance została już wykonana. Przewodnicząca Komisji p. Ewa 

Orzechowska w następnej kolejności nawiązała do tematu planowanej inwestycji ul. Różanej. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że podpisana została umowa na sporządzenie 

dokumentacji w terminie do końca listopada. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska 

następnie nawiązała do tematu ul. Saperskiej cz. II. Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, 

że z przedstawionej informacji wynika, że wyłoniony został wykonawca na realizację w/w 

inwestycji i podpisana została również w tym zakresie umowa na wykonanie. Przewodnicząca 

Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu ul. Sielskiej poinformowała, że  

z przedłożonej informacji wynika, że prace został zakończone. Przewodnicząca Komisji  

p. Ewa Orzechowska przedstawiła jak wygląda sytuacja pozostałych inwestycji ujętych  

w przedłożonej informacji. Przewodnicząca Komisji zauważyła, że wyłonieni zostali również 

wykonawcy do realizacji poszczególnych etapów inwestycji budowy ciągów pieszo – 

rowerowych. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poinformowała, że w pierwszym 

etapie realizowane będą ścieżki przy ul. Różańska, Warszawska, Brokowska a wyłonionym 

wykonawcą jest firma Armen z Wyszkowa.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jaka jest przewidywana kwota wykonania.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odpowiedziała, że przewidywana 

kwota wynosi 7 mln. 713 tys. zł. Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że drugi etap 

inwestycji będzie realizowany przez ZGK Sp. z o.o. i będzie on obejmował ul. Różańska, 

Legionowa, Szkoła Podchorążych. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska 

poinformowała, że koszt realizacji powyższej wskazanego etapu inwestycji będzie wynosił 

5 mln. 280 tys. zł. Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że trzecia część inwestycji 

będzie natomiast realizowana przez firmę Drog – Bud za kwotę 4 mln. 883 tys. zł.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poinformowała, że czwarta część inwestycji 

wykonywana będzie przez firmę Roboty Drogowo Budowlane Tomasz Dawidowski za kwotę 

4 mln. 198 tys. zł. natomiast piąta część wykonywana będzie przez firmę z Dąbrówki. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w następnej kolejności przedstawiła dalsze 

inwestycje ujęte w przedłożonej informacji.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy w przedłożonej informacji została 

umieszczona również dokumentacja na ul. Ułanów.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odpowiedziała, że  nie.  

 

Radny p. Bogusław Konrad odnosząc się do tematu inwestycji ul. Ułanów 

przypomniał, że jakiś czas temu mieszkańcy w/w ulicy złożyli pismo z prośbą budowę drogi. 

Radny zapytał na jakim etapie na chwilę obecną znajduje się powyższa sprawa. Radny 

zapytała również czy istnieje szansa na wprowadzenie powyższej inwestycji do budżetu 

miasta na 2020 rok.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na chwilę obecną trudno jest 

jej odpowiedzieć na powyższe pytanie ale przekaże ona powyższą sugestię burmistrzowi.  
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Radny p. Paweł Pecura przypomniał, że podczas ostatniego posiedzenia Komisji pytał 

on o ul. B. Prusa. Radny w związku z powyższym zapytał czy coś w/s wiadomo.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że przekazała powyższą sprawę 

Z-cy Burmistrza Miasta. Skarbnik Miasta poinformowała, że powyższa sprawa została przez 

Z-cę Burmistrza Miasta poruszona w związku z czym na pewno zostanie podjęte jakieś 

rozwiązanie w/s.  

 

Projekty uchwał: 

 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2019-2029 (z przedstawioną autopoprawką) 

c) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków- dot. cmentarza. 

d) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - dot. Kościoła. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zwróciła się z prośbą do Skarbnik Miasta p. Anny Wilczyńskie  

o wprowadzenie do tematu dyskusji. 

 

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu zmiany uchwały 

budżetowej wyjaśniła, że dotyczy ona dwóch zagadnień czyli wprowadzenia do budżetu 

Otwartej Strefy Aktywności (OSA). Skarbnik Miasta poinformowała, że OSA usytuowana 

będzie w dwóch miejscach jedną lokalizację będzie ul. Lubiejewska natomiast kolejna 

usytuowana zostanie przy „Topolowym Zakątku” na ul. Szkolnej. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska zwróciła uwagę, że powyższa inwestycja przewidziana jest do realizacji przy 

udziale środków zewnętrznych natomiast dochody zaplanowane są na wysokości 75 tys. zł. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że kolejna zmiana dotyczy kwoty na remont zabytków 

informując jednocześnie, że co roku kwota przeznaczana w tym zakresie wynosi 40 tys. zł. 

natomiast na chwile obecną przewidziana jest kwota 45 tys. zł.  Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyjaśniła, że powyższa kwota została podzielona na dwie części i w ramach tej 

kwoty 20 tys. zł. przeznaczone zostało na remont cmentarza natomiast 25 tys. zł. 

przeznaczone zostało na remont kościoła pw. WNMP. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że 

kwota różnicy wynikająca z wprowadzenia powyższych zmian pokryta zostanie poprzez 

zaangażowanie wolnych środków z lat ubiegłych. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że zmiany wprowadzone w uchwale budżetowej w dokładnie ten sam sposób 

przeniesione zostały do WPF. Skarbnik Miasta poinformowała również, że do WPF zostanie 

zgłoszona autopoprawka. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że ma to związek  

z otwarcie ofert na zadanie pod nazwą „Ciepła Strona Miasta”. Skarbnik Miasta zwróciła 

uwagę, że powyższe zadanie dotyczy termomodernizacji trzech budynków MOSiR przy ul. 

Warchalskiego, szkoły oraz CIS.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy w związku z powyższym 

członkowie Komisji mają jakieś pytania co do omawianych projektów uchwał.   

 

Radny p. Paweł Pecura nawiązał do tematu kwoty dofinansowania przeznaczonej na 

remont kościoła. Radny zapytał czy parafia składała wniosek w powyższym zakresie.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do powyższego pytania radnego 

odpowiedziała, że takiej wiedzy nie posiada. Skarbnik Miasta poinformowała, że w kosztach 

remontu kościoła będą partycypować również sąsiednie Gminy.  

 

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy nie ma innej szansy na realizację zadania Ciepła 

Strona Miasta jak zwiększając kredyt.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że tak. Skarbnik Miasta zwróciła 

uwagę, że zawsze brakowało środków do któregoś z budynków. Skarbnik Miasta zauważyła, 

że najwięcej zawsze brakowało do MOSiR informując jednocześnie, że największa wartość  

w całym projekcie jest to budynek MOSiR.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania 

w omawiany projekcie uchwały. W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca 

Komisji p. Ewa Orzechowska poddała pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty 

uchwał w przedłożonym kształcie.  

 

Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2019-2029 (z przedstawioną autopoprawką) 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  z przedstawioną autopoprawką. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków- dot. cmentarza. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - dot. Kościoła. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu dotacji na remont kościoła. Radny 

zapytał na jakiej zasadzie będzie udzielana dotacja. Radny zapytał czy kwota 25 tys. zł. 

zostanie przelana na konto parafii czy może rozliczenie nastąpi na podstawie przedłożonych 

faktur.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do powyższego pytania radnego 

odpowiedziała, że środki finansowe udzielane w formie dotacji przelane zostaną na konto 

parafii w terminie określonym w umowie.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu dotacji udzielanych na wyjazdy. 

Radny zapytał czy jeżeli miasto udzieli w tym zakresie dotacji na częściową refundację 

kosztów np. w kwocie 3 tys. zł. to również oczekuje jako rozliczenia szczegółowej informacji 

(sprawozdania) przedstawiającego również pozostałe wydatki.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że w przypadku udzielania 

dotacji przedstawiany jest całkowity kosztorys natomiast w przypadku wydatków miasta 

przedstawiana jest wyłącznie faktura VAT w części dotyczącej wydatku miasta.  

 

Projekty uchwał: 

 

a) w sprawie zasad odpłatności za świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłków. 

b) w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”-

edycja 2019. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu przedłożonych 

projektów uchwał zwróciła uwagę, że pierwszy z przedstawionych projektów dotyczy 

inwestycji pod nazwą „Kuchnia miejska”. Przewodnicząca Komisji zauważyła, że 

przedłożony projekt uchwały ma na celu uregulowanie komu w jakim stopniu przysługiwać 

będzie pomoc w postaci posiłków. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska 

poinformowała, że wydawane posiłki będą formą zastępczą dla formy wsparcia pieniężnego  

i będą wydawane w siedzibie kuchni miejskiej lub dowożone na miejsce.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał gdzie będzie znajdowała się siedziba kuchni 

miejskiej.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że siedziba kuchni miejskiej 

będzie znajdowała się w budynku zlokalizowanym przy ul. 3 Maja 57 gdzie do niedawna 

znajdowała się siedziba Spółdzielnia Socjalnej „Amelia”.  

 

Radna p. Renata Trojanowska zwróciła uwagę, że w 2018 rok w budżecie miasta 

została zaplanowana kwota 20 tys. zł. z przeznaczeniem na zwrot kosztów pobytu w domach 

opieki natomiast wykonanie było zerowe. Radna zapytała czy w związku z powyższym nikt 

nie zwracał się o refundację powyższych kosztów.   

 

Radny p. Bogusław Konrad zapytał o kwestie dotyczące opieki wytchnieniowej.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska wyjaśniła, że opieka wytchnieniowa 

skierowana jest do osób posiadające dzieci niepełnosprawne lub są opiekunem osoby starszej 

z znacznym stopniem niepełnosprawności. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że 

powyższy projekt uchwały przewiduje dwa rodzaje wsparcia jedną z możliwości jest 

umieszczenie osoby niepełnosprawnej na okres dwóch tygodni w ośrodku z opieką 

całodobową. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwrócił uwagę, że inną formą 

wsparcia jest natomiast możliwość wizyt domowych.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z brakiem dalszych pytań 

poddała pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał w przedłożonym 

kształcie.  

 

Projekt uchwały w sprawie zasad odpłatności za świadczenia z pomocy społecznej w 

formie posiłków. 

 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa”-edycja 2019. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

AD. 3 

Sprawy różne.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała kto z członków Komisji 

chciałby zabrać głos w powyższym punkcie.  

 

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy na komunikację miejską przewidziane są zniżki dla 

osób starszych i niepełnosprawnych.  

 

Radny p. Bogusław Konrad odnosząc się do pytania radnego poinformował, że  

z posiadanych przez niego informacji na terenie miasta obowiązują 50 % zniżki na 

komunikacje miejską.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że szczegółowe 

informację z tego zakresu znajdują się w przedstawionym raporcie w dziale dotyczącym 

komunikacji.  

 

Radny p. Bogusław Konrad przypomniał, że w piśmie skierowanym do burmistrza  

w październiku ubiegłego roku zwracał się z prośbą o budowę chodnika przy ul. Pasterskiej.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że przekazywała powyższą 

prośbę radnego.  

 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że na połowie odcinak ul. Pasterskiej 

mieszkań sami położyli chodnik z kostki natomiast wykonania wymagałaby druga cześć 

odcinka ulicy. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu pisma z prośbą o wykonanie 

oświetlenia ulicznego. Radny zwrócił się z prośbą o wykonanie oświetlenia ulicznego na ul. 

Słonimskiego, Sztarka, Różana i końcówka ul. Leśnej. Radny odczytał odpowiedź Burmistrza 

Miasta na prośbę w powyższym zakresie. Z pisma odczytanego przez radnego wynikało, że 

dokumentacja i wykonanie oświetlania w/w ulic zostało przewidziane na realizacji na 

początku 2019 roku.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że przekaże powyższe uwagi 

radnego Burmistrzowi Miasta.  
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Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu odbioru nieczystości od mieszkańców 

nieruchomości z pierwszego kwartału. Radny przypomniał, że zwracał się z prośbą  

o zawarcie informacji dotyczącej punktu odbioru selektywnych odpadów komunalnych. 

Radny przypomniał, że zwracał się z prośbą o zawarcie informacji dotyczącej dni i godzin 

przyjmowania odpadów. Radny poinformował, że powyższa informacja nie została jednak 

zawarta w harmonogramie dotyczącym terminów odbioru odpadów komunalnych. Radny 

zwrócił uwagę, że podejmował on również dyskusję, że może należałoby zmienić godziny 

funkcjonowania punktu odbioru odpadów komunalnych.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do powyższych kwestii zwróciła 

uwagę, że harmonogram przyjmowania i odbioru odpadów komunalnych udostępniony jest na 

stronie ZGK Sp. z o.o. Skarbnik Miasta poinformowała, że przekaże powyższe uwagi radnego 

Burmistrzowi Miasta.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu zniżek na 

przejazdy komunikacji miejskiej i międzymiastowej zwróciła uwagę, że regulacje związane  

z bonifikatami na przejazdy dla osób niepełnosprawnych zawarte zostały w przepisach 

ustawowych.  

 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


